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Raadvergadering 11 mei 2009; vragen van GroenLinks bij agendapunt 3. 
 
 
Toelichting: 
We wachten al ruim een jaar op de armoedenota. 
De laatste afspraak was dat deze op 18 mei in de commissie MO aan de orde zou 
komen. 
Helaas staat het weer niet op de agenda! 
Er is kennelijk bij het college nooit sprake geweest van grote urgentie, ondanks 
het duidelijke verzoek van de raad ( P.v.d.A. motie). Met deze motie heeft de raad 
te kennen gegeven kaders te willen stellen voor het armoedebeleid! 
Nu de raad nog steeds niet de kans heeft gekregen de armoedenota “netjes” te 
behandelen, geeft het geen pas versobering van beleid op te nemen in de VJN op 
grond van een nota waarover nog geen discussie in en met de raad heeft 
plaatsgevonden . 
De behandeling van de nota zal nu op z’n vroegst 15 juni in de raad behandeld 
kunnen worden. Dan is de voorjaarsnota al in ons bezit, daar deze 24 juni op de 
raadsagenda zal staan. 
 
Dit brengt ons tot de volgende vragen: 

1. Hoe komt het dat we de armoedenota nog steeds niet in ons bezit hebben 
en wanneer is deze wel beschikbaar? 

2. Is de wethouder met ons van mening dat er nu absoluut geen versobering 
van de beleid op dit terrein in de VJN mag worden opgenomen, maar dat 
eerst de discussie over het armoedebeleid moet worden afgerond? 
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